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PROTOKÓŁ nr XXII/2019 

obrad z XXII Sesji Rady Miasta Lędziny VIII Kadencji 

odbytej w dniu 19.12.2019r. 

w sali Sesyjnej Urzędu Miasta Lędziny przy ul. Lędzińskiej 55 

Ad 1. 

Przewodnicząca Rady Miasta Maria Głos powołując się na art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 

8 marca 1990 r. (tj. Dz. U. z 2019 poz.506 z późn zm.) oraz §26 ust.1 Statutu Gminy Miejskiej 

Lędziny o godz. 15.34 otworzyła obrady słowami: 

 

OTWIERAM XXII SESJĘ RADY MIASTA LĘDZINY 

VIII KADENCJI (2018-2023) 

Przewodnicząca Rady Miasta powitała radnych VIII kadencji, Burmistrz Miasta Krystynę 

Wróbel, Sekretarz Miasta Annę Wiaderny, Skarbnik Miasta Agatę Ślęzak, mecenasa 

Wojciecha Berendowicza oraz zaproszonych gości. 

Zgodnie z listą obecności na sali znajdowało się 14 radnych, co stanowiło kworum niezbędne 

do podejmowania prawomocnych uchwał. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do 

protokołu.  

Ad 2.  

ZATWIERDZENIE PORZĄDKU OBRAD. 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z pracy w okresie międzysesyjnym. 

4. Sprawozdanie z Komisji Rewizyjnej za IV kwartał 2019 r. 

5. Sprawozdanie z działalności Komisji Stałych za 2019 r. 

6. Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2019 r. 

7. Sprawozdanie z działalności Rady Miasta za 2019 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie: 

a) Nadania nazwy niepublicznej drodze wewnętrznej,  

b) Ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Lędziny na rok szkolny 

2019/2020, 

c) Wyrażenia zgody na zawarcie – na czas oznaczony trzech lat – kolejnej umowy 

najmu lokalu użytkowego, stanowiącego własność Gminy Lędziny (dotyczy 

lokalu o powierzchni 137,70 m
2
), 

d) Wyrażenia zgody na zawarcie – na czas oznaczony trzech lat – kolejnej umowy 

najmu lokalu użytkowego, stanowiącego własność Gminy Lędziny (dotyczy 

lokalu o powierzchni 51,00 m
2
), 
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e) Wyrażenia zgody na zawarcie – na czas oznaczony trzech lat – kolejnej umowy 

najmu lokalu użytkowego, stanowiącego własność Gminy Lędziny (dotyczy 

lokalu o powierzchni 56,06 m
2
), 

f) Zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na 2020 rok, 

g) Ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 

2019, 

h) Zmian w budżecie miasta Lędziny na 2019 rok, 

i) Zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Lędziny na lata 2019 – 

2026,  

j) Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Lędziny na lata 2020 – 2026,  

k) Budżetu miasta Lędziny na 2020 rok 

9. Przedstawienie planu pracy Rady Miasta i Komisji Rady Miasta na 2020 rok. 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 

11. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

12. Komunikaty i informacje. 

13. Zakończenie. 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie porządek obrad: 

 
Stan radnych: 14, „za” – 14 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” – 0 głosów 

Głosy indywidualne: 

1 Maria Głos   TAK 

2 Paweł Wanot  TAK 

3 Tadeusz Ingram  TAK 

4 Tomasz Kostyra NIEOBECNY 

5 Sebastian Zimnal  TAK 

6 Elżbieta Ostrowska  TAK 

7 Edward Urbańczyk  TAK 

8 Łukasz Kuczek  TAK 

9 Szymon Simonicz  TAK. 

10  Anna Wysocka  TAK 

11 Bogumiła Stolecka  TAK 

12 Bogusław Noras  TAK 

13 Bogusław Dzierżak TAK 

14 Karol Kolny   TAK 

15 Hubert Handy  TAK 

 

 

Raport z głosowania stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Do posiedzenia dołączył o godzinie 15.45 radny Tomasz Kostyra. 
 

AD 3. SPRAWOZDANIE BURMISTRZA MIASTA Z PRACY W OKRESIE 

MIĘDZYSESYJNYM. 

Sekretarz Miasta Anna Wiaderny odczytała sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta 

Lędziny w okresie międzysesyjnym tj. od dnia 23 listopada 2019 r. do 13 grudnia 2019 r. oraz 

przekazała sprawozdanie radnym do zapoznania się. 
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Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

AD 4.SPRAWOZDANIE Z KOMISJI REWIZYJNEJ ZA IV KWARTAŁ 2019 R. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bogusław Dzierżak odczytał sprawozdanie, które 

stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

AD 5. SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOŚCI KOMISJI STAŁYCH ZA 2019 R. 

Przewodniczący komisji Szymon Simonicz oraz Anna Wysocka odczytali sprawozdanie 

z działalności komisji, które stanowią załączniki nr 5 i 6 do protokołu. 

AD 6. SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOŚCI KOMISJI SKARG, WNIOSKÓW I 

PETYCJI ZA 2019 R. 

Przewodnicząca Komisji Bogumiła Stolecka odczytała sprawozdanie, które stanowi załącznik 

nr 7 do protokołu. 

AD 7. SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOŚCI RADY MIASTA ZA 2019 ROK. 

Przewodnicząca Rady Miasta przedstawiła sprawozdanie z działalności Rady Miasta, które 

stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

AD 8 a. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE NADANIA NAZWY NIEPUBLICZNEJ 

DRODZE WEWNĘTRZNEJ. 

Wobec braku pytań Przewodnicząca Rady Miasta poddała pod głosowanie projekt uchwały: 

 
Stan radnych: 15, „za” – 15 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” – 0 głosów 

Głosy indywidualne: 

1 Maria Głos   TAK 

2 Paweł Wanot  TAK 

3 Tadeusz Ingram  TAK 

4 Tomasz Kostyra TAK 

5 Sebastian Zimnal  TAK 

6 Elżbieta Ostrowska  TAK 

7 Edward Urbańczyk  TAK 

8 Łukasz Kuczek  TAK 

9 Szymon Simonicz  TAK 

10  Anna Wysocka  TAK 

11 Bogumiła Stolecka  TAK 

12 Bogusław Noras  TAK 

13 Bogusław Dzierżak TAK 

14 Karol Kolny   TAK 

15 Hubert Handy  TAK 

 

Raport z głosowania stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 

Uchwała w sprawie nadania nazwy niepublicznej drodze wewnętrznej została podjęta 

i otrzymała numer XXII/135/19 oraz stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

AD 8 b. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE USTALENIA ŚREDNIEJ CENY 

JEDNOSTKI PALIWA W GMINIE LĘDZINY NA ROK SZKOLNY 2019/2020 
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Sekretarz Miasta poinformowała, że projekt uchwały podlegał konsultacjom 

i w wyznaczonym terminie nie wpłynęły uwagi do projektu uchwały. 

Wobec braku pytań Przewodnicząca Rady Miasta poddała pod głosowanie projekt uchwały: 

 
Stan radnych: 15, „za” – 15 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” – 0 głosów 

Głosy indywidualne: 

1 Maria Głos   TAK 

2 Paweł Wanot  TAK 

3 Tadeusz Ingram  TAK 

4 Tomasz Kostyra TAK 

5 Sebastian Zimnal  TAK 

6 Elżbieta Ostrowska  TAK 

7 Edward Urbańczyk  TAK 

8 Łukasz Kuczek  TAK 

9 Szymon Simonicz  TAK 

10  Anna Wysocka  TAK 

11 Bogumiła Stolecka  TAK 

12 Bogusław Noras  TAK 

13 Bogusław Dzierżak TAK 

14 Karol Kolny   TAK 

15 Hubert Handy  TAK 

 

Raport z głosowania stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 

Uchwała w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Lędziny na rok 

szkolny 2019/2020 została podjęta i otrzymała numer XXII/136/19 oraz stanowi załącznik nr 

12 do protokołu. 

 

AD 8 c. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA 

ZAWARCIE – NA CZAS OZNACZONY TRZECH LAT – KOLEJNEJ UMOWY 

NAJMU LOKALU UŻYTKOWEGO, STANOWIĄCEGO WŁASNOŚĆ GMINY 

LĘDZINY (DOTYCZY LOKALU O POWIERZCHNI 137,70 M
2
), 

 

Wobec braku pytań Przewodnicząca Rady Miasta poddała pod głosowanie projekt uchwały: 

 
Stan radnych: 15, „za” – 15 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” – 0 głosów 

Głosy indywidualne: 

1 Maria Głos   TAK 

2 Paweł Wanot  TAK 

3 Tadeusz Ingram  TAK 

4 Tomasz Kostyra TAK 

5 Sebastian Zimnal  TAK 

6 Elżbieta Ostrowska  TAK 

7 Edward Urbańczyk  TAK 

8 Łukasz Kuczek  TAK 

9 Szymon Simonicz  TAK 

10  Anna Wysocka  TAK 

11 Bogumiła Stolecka  TAK 

12 Bogusław Noras  TAK 

13 Bogusław Dzierżak TAK 

14 Karol Kolny   TAK 

15 Hubert Handy  TAK 

 

Raport z głosowania stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
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Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie – na czas oznaczony trzech lat – kolejnej 

umowy najmu lokalu użytkowego, stanowiącego własność Gminy Lędziny (dotyczy lokalu 

o powierzchni 137,70 m
2
), została podjęta i otrzymała numer XXII/137/19 oraz stanowi 

załącznik nr 14 do protokołu. 

 

AD 8 d. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA 

ZAWARCIE – NA CZAS OZNACZONY TRZECH LAT – KOLEJNEJ UMOWY 

NAJMU LOKALU UŻYTKOWEGO, STANOWIĄCEGO WŁASNOŚĆ GMINY 

LĘDZINY (DOTYCZY LOKALU O POWIERZCHNI 51,00 M
2
), 

 

Wobec braku pytań Przewodnicząca Rady Miasta poddała pod głosowanie projekt uchwały: 

 
Stan radnych: 15, „za” – 15 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” – 0 głosów 

Głosy indywidualne: 

1 Maria Głos   TAK 

2 Paweł Wanot  TAK 

3 Tadeusz Ingram  TAK 

4 Tomasz Kostyra TAK 

5 Sebastian Zimnal  TAK 

6 Elżbieta Ostrowska  TAK 

7 Edward Urbańczyk  TAK 

8 Łukasz Kuczek  TAK 

9 Szymon Simonicz  TAK 

10  Anna Wysocka  TAK 

11 Bogumiła Stolecka  TAK 

12 Bogusław Noras  TAK 

13 Bogusław Dzierżak TAK 

14 Karol Kolny   TAK 

15 Hubert Handy  TAK 

 

Raport z głosowania stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie – na czas oznaczony trzech lat – kolejnej 

umowy najmu lokalu użytkowego, stanowiącego własność Gminy Lędziny (dotyczy lokalu 

o powierzchni 51,00 m
2
), została podjęta i otrzymała numer XXII/138/19 oraz stanowi 

załącznik nr 16 do protokołu.  

 

AD 8 e. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA 

ZAWARCIE – NA CZAS OZNACZONY TRZECH LAT – KOLEJNEJ UMOWY 

NAJMU LOKALU UŻYTKOWEGO, STANOWIĄCEGO WŁASNOŚĆ GMINY 

LĘDZINY (DOTYCZY LOKALU O POWIERZCHNI 56,06 M
2
), 

 

Wobec braku pytań Przewodnicząca Rady Miasta poddała pod głosowanie projekt uchwały: 

 
Stan radnych: 15, „za” – 15 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” – 0 głosów 

Głosy indywidualne: 

1 Maria Głos   TAK 

2 Paweł Wanot  TAK 

3 Tadeusz Ingram  TAK 
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4 Tomasz Kostyra TAK 

5 Sebastian Zimnal  TAK 

6 Elżbieta Ostrowska  TAK 

7 Edward Urbańczyk  TAK 

8 Łukasz Kuczek  TAK 

9 Szymon Simonicz  TAK 

10  Anna Wysocka  TAK 

11 Bogumiła Stolecka  TAK 

12 Bogusław Noras  TAK 

13 Bogusław Dzierżak TAK 

14 Karol Kolny   TAK 

15 Hubert Handy  TAK 

 

Raport z głosowania stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie – na czas oznaczony trzech lat – kolejnej 

umowy najmu lokalu użytkowego, stanowiącego własność Gminy Lędziny (dotyczy lokalu 

o powierzchni 56,06 m
2
), została podjęta i otrzymała numer XXII/139/19 oraz stanowi 

załącznik nr 18 do protokołu. 

 

AD 8 f. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ZATWIERDZENIA PLANU PRACY 

I KONTROLI KOMISJI REWIZYJNEJ NA 2020 ROK, 

Przewodniczący Komisji Bogusław Dzierżak odczytał plan pracy i kontroli Komisji 

Rewizyjnej na 2020 rok. 

Radny Sebastian Zimnal złożył wniosek o „Wpisanie do planu pracy Komisji Rewizyjnej   

kontroli wydanych środków na termomodernizację budynku Urzędu Miasta Lędziny 

w miesiącu kwietniu”. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek: 
Stan radnych: 15, „za” – 9 głosów, „przeciw” – 1 głos, „wstrzymujących się” – 4 głosy 

Głosy indywidualne: 

1 Maria Głos   TAK 

2 Paweł Wanot  NIE 

3 Tadeusz Ingram  TAK 

4 Tomasz Kostyra WSTRZ. 

5 Sebastian Zimnal  TAK 

6 Elżbieta Ostrowska  TAK 

7 Edward Urbańczyk  TAK 

8 Łukasz Kuczek  TAK 

9 Szymon Simonicz  TAK 

10  Anna Wysocka  NIE GŁOSOW. 

11 Bogumiła Stolecka  WSTRZ. 

12 Bogusław Noras  WSTRZ. 

13 Bogusław Dzierżak WSTRZ. 

14 Karol Kolny   TAK 

15 Hubert Handy  TAK 

 

1 radna nie głosowała. 

 

Raport z głosowania stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta poddała pod głosowanie projekt uchwały: 

 
Stan radnych: 15, „za” – 15 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” – 0 głosów 
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Głosy indywidualne: 

1 Maria Głos   TAK 

2 Paweł Wanot  TAK 

3 Tadeusz Ingram  TAK 

4 Tomasz Kostyra TAK 

5 Sebastian Zimnal  TAK 

6 Elżbieta Ostrowska  TAK 

7 Edward Urbańczyk  TAK 

8 Łukasz Kuczek  TAK 

9 Szymon Simonicz  TAK 

10  Anna Wysocka  TAK 

11 Bogumiła Stolecka  TAK 

12 Bogusław Noras  TAK 

13 Bogusław Dzierżak TAK 

14 Karol Kolny   TAK 

15 Hubert Handy  TAK 

 

Raport z głosowania stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
 

Uchwała w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na 2020 rok 

 została podjęta i otrzymała numer XXII/140/19 oraz stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

AD 8 g. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE USTALENIA WYKAZU 

WYDATKÓW NIEWYGASAJĄCYCH Z UPŁYWEM ROKU BUDŻETOWEGO 2019; 

 

Radna Elżbieta Ostrowska zapytała czy na te środki niewygasające będzie oddzielne konto? 

Skarbnik Miasta poinformowała, że zgodnie z ustawą o finansach publicznych istnieje 

obowiązek wyodrębnienia subkonta, na którym będą te środki finansowe, z których będą 

realizowane inwestycje w roku 2020. 

Przewodnicząca Rady Miasta poddała pod głosowanie projekt uchwały: 

Stan radnych: 15, „za” – 13 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” – 2 głosów 

Głosy indywidualne: 

1 Maria Głos   WSTRZ. 

2 Paweł Wanot  WSTRZ. 

3 Tadeusz Ingram  TAK 

4 Tomasz Kostyra TAK 

5 Sebastian Zimnal  TAK 

6 Elżbieta Ostrowska  TAK 

7 Edward Urbańczyk  TAK 

8 Łukasz Kuczek  TAK 

9 Szymon Simonicz  TAK 

10  Anna Wysocka  TAK 

11 Bogumiła Stolecka  TAK 

12 Bogusław Noras  TAK 

13 Bogusław Dzierżak TAK 

14 Karol Kolny   TAK 

15 Hubert Handy  TAK 

 

Raport z głosowania stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Uchwała w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku 

budżetowego 2019 została podjęta i otrzymała numer XXII/141/19 oraz stanowi załącznik nr 

23 do protokołu. 
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AD 8 h. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIAN W BUDŻECIE MIASTA 

LĘDZINY NA 2019 ROK; 

Skarbnik Miasta poinformowała, że w związku z otrzymaniem subwencji oświatowej, 

złożonymi wnioskami od placówek oświatowych, zmianami w zakresie Funduszu Ochrony 

Środowiska zostały wniesione autopoprawki do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miasta poddała pod głosowanie projekt uchwały: 

Stan radnych: 15, „za” – 12 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” – 2 głosy 

Głosy indywidualne: 

1 Maria Głos   TAK 

2 Paweł Wanot  WSTRZ. 

3 Tadeusz Ingram  TAK 

4 Tomasz Kostyra TAK 

5 Sebastian Zimnal  NIE GŁOSOW. 

6 Elżbieta Ostrowska  TAK 

7 Edward Urbańczyk  TAK 

8 Łukasz Kuczek  TAK 

9 Szymon Simonicz  TAK 

10  Anna Wysocka  WSTRZ. 

11 Bogumiła Stolecka  TAK 

12 Bogusław Noras  TAK 

13 Bogusław Dzierżak TAK 

14 Karol Kolny   TAK 

15 Hubert Handy  TAK 

 

1 radny nie głosował. 

 

Raport z głosowania stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 
 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta Lędziny na 2019 rok została podjęta i otrzymała 

numer XXII/142/19 oraz stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

 

AD 8 i. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIAN W WIELOLETNIEJ 

PROGNOZIE FINANSOWEJ MIASTA LĘDZINY NA LATA 2019 – 2026; 

 

Skarbnik Miasta omówiła zmiany w WPF na lata 2019-2026. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały jednak w związku z tym, że zostały 

zauważone błędy w treści uchwały mecenas poinformował, że należy złożyć wniosek o 

„reasumpcję głosowania nad projektem uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Lędziny na lata 2019-2026” 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek: 

Stan radnych: 15, „za” – 13 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” – 2 głosy 

Głosy indywidualne: 

1 Maria Głos   TAK 

2 Paweł Wanot  TAK 

3 Tadeusz Ingram  TAK 

4 Tomasz Kostyra TAK 

5 Sebastian Zimnal  TAK 

6 Elżbieta Ostrowska  TAK 

7 Edward Urbańczyk  TAK 
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8 Łukasz Kuczek  TAK 

9 Szymon Simonicz  WSTRZ. 

10  Anna Wysocka  WSTRZ. 

11 Bogumiła Stolecka  TAK 

12 Bogusław Noras  TAK 

13 Bogusław Dzierżak TAK 

14 Karol Kolny   TAK 

15 Hubert Handy  TAK 

 

 

Raport z głosowania stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

Mecenas poinformował, że następnie należy złożyć wniosek o ”wprowadzenie autopoprawki 

do projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Lędziny 

na lata 2019-2026”. Autopoprawka dotyczy zastąpienia w paragrafie 2 i 3 projektu uchwały 

słowa „zarządzenie” słowem „uchwała”. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek:  

Stan radnych: 15, „za” – 12 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” – 3 głosy 

Głosy indywidualne: 

1 Maria Głos   TAK 

2 Paweł Wanot  TAK 

3 Tadeusz Ingram  TAK 

4 Tomasz Kostyra TAK 

5 Sebastian Zimnal  WSTRZ. 

6 Elżbieta Ostrowska  TAK 

7 Edward Urbańczyk  TAK 

8 Łukasz Kuczek  TAK 

9 Szymon Simonicz  WSTRZ. 

10  Anna Wysocka  WSTRZ. 

11 Bogumiła Stolecka  TAK 

12 Bogusław Noras  TAK 

13 Bogusław Dzierżak TAK 

14 Karol Kolny   TAK 

15 Hubert Handy  TAK 

 

Raport z głosowania stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta poddała pod głosowanie projekt uchwały wraz 

z AUTOPOPRAWKĄ: 
Stan radnych: 15, „za” – 11 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” – 4 głosy 

Głosy indywidualne: 

1 Maria Głos   TAK 

2 Paweł Wanot  WSTRZ. 

3 Tadeusz Ingram  TAK 

4 Tomasz Kostyra TAK 

5 Sebastian Zimnal  WSTRZ. 

6 Elżbieta Ostrowska  TAK 

7 Edward Urbańczyk  TAK 

8 Łukasz Kuczek  TAK 

9 Szymon Simonicz  WSTRZ. 

10  Anna Wysocka  WSTRZ. 

11 Bogumiła Stolecka  TAK 

12 Bogusław Noras  TAK 

13 Bogusław Dzierżak TAK 

14 Karol Kolny   TAK 

15 Hubert Handy  TAK 
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Raport z głosowania stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 
 

Uchwała w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Lędziny na lata 2019 

– 2026 została podjęta i otrzymała numer XXII/142/19 oraz stanowi załącznik nr 29 do 

protokołu. 

AD 8.j PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WIELOLETNIEJ PROGNOZY 

FINANSOWEJ MIASTA LĘDZINY NA LATA 2020 – 2026; 

 

Skarbnik Miasta przedstawiła i mówiła prezentację związaną z projektem budżetu na rok 

2020. Radna Elżbieta Ostrowska poinformowała, że ma informacje z RIO, że każda gmina jest 

rozpatrywana indywidualnie, gdyby nawet nie doszło do uchwalenia budżetu przez  radnych,  z tego 

co wie i z tego co jej przekazano, to wszystkie zobowiązania podpisane, muszą być realizowane, nie 

ma takiej niemożliwości czyli spłaty kredytów, umowy i to RIO wtedy ustali co jest na pierwszym 

miejscu, my nie musimy robić innych inwestycji, ale te rozpoczęte trzeba kontynuować. 

Skarbnik Miasta odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej (RIO) jednocześnie 

udzielając wyjaśnień związanych z zastrzeżeniami RIO oraz odpowiedziała na pytania 

radnych. 

 

O godzinie 18.00 Przewodnicząca ogłosiła godzinną przerwę w obradach. 

Po przerwie obrady Rady Miasta zostały wznowione. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta poddała pod głosowanie projekt uchwały: 

 
Stan radnych: 15, „za” – 4 głosy, „przeciw” – 10 głosów, „wstrzymujących się” – 0 głosów 

Głosy indywidualne: 

1 Maria Głos   NIE 

2 Paweł Wanot  NIE 

3 Tadeusz Ingram  NIE GŁOSOW. 

4 Tomasz Kostyra TAK 

5 Sebastian Zimnal  NIE 

6 Elżbieta Ostrowska  NIE 

7 Edward Urbańczyk  NIE 

8 Łukasz Kuczek  NIE 

9 Szymon Simonicz  NIE 

10  Anna Wysocka  NIE 

11 Bogumiła Stolecka  TAK 

12 Bogusław Noras  TAK 

13 Bogusław Dzierżak TAK 

14 Karol Kolny   NIE 

15 Hubert Handy  NIE 

 

1 radny nie głosował. 

 

Raport z głosowania stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 
 

Uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Lędziny na lata 2020 – 2026 

nie została podjęta. 
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AD 8 k. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE BUDŻETU MIASTA LĘDZINY NA 

2020 ROK;  
 

Radny Łukasz kuczek odczytał oświadczenie, które stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

Głos zabrała Burmistrz Miasta Krystyna Wróbel odniosła się do zadłużenia gminy w latach 

2015-2018, wskazała, że inwestycje są planowane i realizowane ma terenie całych Lędzin. 

Zadłużenie zostało zmniejszone z kwoty 20 400 000,00 zł do kwoty ok. 13 700 000,00 zł. 

Podmiotowi górniczemu zostało zwrócone ok. 10 mln zł. W 2020 r. gmina Lędziny będzie 

musiała wpłacić do MASTERA ok. 1,7 mln złotych za odpady. 

 Radny Sebastian Zimnal zwrócił się o wyjaśnienie cyt. „co to znaczy że miasto może stracić 

płynność finansową”. 

Skarbnik Miasta odpowiedziała, że utrata płynności finansowej polega na tym, że nie ma 

dochodów, które są zaplanowane w budżecie natomiast na bieżące spływają faktury i są 

bieżące zobowiązania. 

Radny Sebastian Zimnal zapytał czy jeżeli dojdzie do sytuacji, że budżet na 2020 rok będzie 

planowała Regionalna Izba Obrachunkowa czy wówczas inwestycje, które są zaczęte będą 

realizowane dalej. 

Skarbnik Miasta poinformowała, że RIO opracowując budżet dla danej gminy bierze pod 

uwagę wszystkie czynniki, należy brać pod uwagę faktyczne realne dochody, które wpłyną 

w Gminie i do tej kwoty przygotowuje również stronę wydatkową. 

Radny Szymon Simonicz poinformował, że po informacji uzyskanej z Regionalnej Izby 

Obrachunkowej, jeżeli są zawarte umowy z wykonawcą na realizację zadań to musi być ona 

ukończona. 

Radna Elżbieta Ostrowska odczytała oświadczenie cyt. „Szanowni Radni, Goście Drodzy 

Mieszkańcy. 

Pragnę, jako radna przedstawić Państwu wyjaśnienia związane z głosowaniem nad 

projektem budżetu na rok 2020. Jestem przeciwko uchwaleniu budżetu w wersji 

z autopoprawkami. 

Doświadczeni przykładem roku bieżącego, gdzie w styczniu przedstawiono nam 

projekt budżetu z autopoprawkami /oczywiście budżet został przyjęty przez Radę.  W sierpniu 

br. kiedy P. Burmistrz z uporem maniaka wprowadzała pod głosowanie projekt uchwały o 

sprzedaży gruntów, okazało się, że budżet uchwalony w styczniu jest nierealny. 

Jestem za przejrzystością i stabilnością finansów naszego miasta. Przedłożony projekt 

budżet musi być urealniony. Może w tej trudnej sytuacji, o której dowiedzieliśmy się teraz od 
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RIO będzie trzeba w przyszłym roku zrezygnować z niektórych planów i kaprysów P. 

Burmistrz. 

Stoję na stanowisku by projekt budżetu i WPF zawierał wszystkie korekty związane 

z zastrzeżeniami RIO, które jednoznacznie wskazują na zagrożenia w latach przyszłych. 

Wnioskuję by w tej trudnej sytuacji uzasadnienie uchwały budżetowej było merytorycznie 

bardziej szczegółowe. 

RIO wskazuje nie tylko na błędy rachunkowe, ale przede wszystkim zwraca uwagę na 

realność jego danych. Zwróciło także uwagę na ustawowe wskaźniki, które mogą być 

zachwiane po zakończeniu bieżącego roku budżetowego. 

Zatem wskazane jest by projekt budżetu i WPF był zweryfikowany. 

Stwierdzam, że takich zastrzeżeń, które wskazują zagrożenia, nasze miasto nie 

otrzymało od RIO od 5 lat. To RIO, które stoi na straży finansów publicznych dało nam 

pierwsze ostrzeżenie”. 

Radny Edward Urbańczyk zapytał Skarbnik Miasta czy w swojej wcześniejszej działalności 

zdarzyła się tak negatywna opinię RIO do tworzonych budżetów. 

Skarbnik Miasta odpowiedziała, że należy zaznaczyć, iż obecna opinia jest pozytywna z 

zastrzeżeniami i wcześniej zdarzały się uwagi i zastrzeżenia. 

Radny Tadeusz Ingram zwrócił się, aby wszystkie dyskusje były merytoryczne i aby zacząć 

wspólnie pracować dla miasta. 

Radna Maria Głos zgłosiła uwagi dotyczące dotacji celowej, którą powiat przekazuje na 

transport, że po podjęciu uchwały została przeznaczona mniejsza kwota w wysokości 85 

tysięcy złotych, zwróciła uwagę, że wzór umowy z PGK Partner jest bardzo niekorzystny dla 

miasta, oświetlenia na ul. Lompy i świateł przy SP 4, ulicy Plebiscytowej, że projekt jest 

przeszacowany. 

Przewodnicząca Rady Miasta poddała pod głosowanie projekt uchwały: 

 
Stan radnych: 15, „za” – 5 głosów, „przeciw” – 10 głosów, „wstrzymujących się” – 0 głosów 

Głosy indywidualne: 

1 Maria Głos   NIE 

2 Paweł Wanot  NIE 

3 Tadeusz Ingram  TAK 

4 Tomasz Kostyra TAK 

5 Sebastian Zimnal  NIE 

6 Elżbieta Ostrowska  NIE 

7 Edward Urbańczyk  NIE 

8 Łukasz Kuczek  NIE 

9 Szymon Simonicz  NIE 

10  Anna Wysocka  NIE 

11 Bogumiła Stolecka  TAK 

12 Bogusław Noras  TAK 

13 Bogusław Dzierżak TAK 

14 Karol Kolny   NIE 

15 Hubert Handy  NIE 
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Raport z głosowania stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 
 

Uchwała w sprawie Budżetu miasta Lędziny na 2020 rok nie została podjęta. 

 

Przewodnicząca zaprosiła mieszkankę Lędzin pania Katarzynę Myalską, która odnosi sukcesy 

w sporcie. Pani Katarzyna Myalska uprawia biegi z przeszkodami OCR w 2018 r. dostała 

nominację na mistrzostwa Europy w Gdyni i na mistrzostwa świata w Londynie a w 2019 r 

jest nominowana na mistrzostwa Europy we Włoszech oraz Ameryce. 

Przewodnicząca w imieniu Rady Miasta oraz miasta złożyła gratulacje i podziękowania za 

reprezentowanie w świecie. 

Burmistrz Miasta także złożyła gratulacje Pani Katarzynie wręczając upominek. 

Pani Katarzyna krótko przedstawiła dyscyplinę sportu, którą uprawia, jakie są biegi 

z przeszkodami OCR. 

Wszyscy zgromadzeni podziękowali Pani Katarzynie oklaskami. 

AD 9. PRZEDSTAWIENIE PLANU PRACY RADY MIASTA I KOMISJI RADY 

MIASTA NA 2020 ROK. 

Przewodnicząca poinformowała, że plany pracy zostały przedstawione radnym do zapoznania 

się na serwerze FTP. 

AD 10. INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH. 

Radna Elżbieta Ostrowska złożyła następujące zapytania: 

ZAPYTANIE NUMER 1. 

„Zwracam się o opinię prawną odnośnie paragrafu 59 i 60 statutu Miasta Lędziny. 

Dlaczego pani burmistrz wskazuje, aby radny bezpośrednio kierował interpelacje 

i zapytania do spółki „Partner”, a nie na ręce burmistrza i przewodniczącej Rady 

Miasta jak mówi statut Miasta Lędziny? Obowiązuje również Ustawa o samorządzie 

art. 24.6”. 

 

ZAPYTANIE NUMER 2. 

 „Proszę o uzupełnienie zapytania złożonego na sesji listopadowej. 

1. Na jakim etapie jest sprawa w sądzie apelacyjnym o wypłatę odszkodowania za 

źle sporządzony plan zagospodarowania w 2016 r.? 

Czy Gmina wystąpiła z roszczeniem do firmy, która sporządziła ten plan 

zagospodarowania o zwrot odszkodowania? ”. 

AD 11. WOLNE WNIOSKI I OŚWIADCZENIA RADNYCH. 

1. Wniosek radnego Edwarda Urbańczyka Wniosek radnego Edwarda Urbańczyka o 



14 
 

zlikwidowanie nielegalnego wysypiska śmieci (styropian, plastik, itp.) w rejonie ul. 

Fredry w Lędzinach za ogrodzeniem placu firmy „Ekorec” od strony ul. Podmiejskiej. 

Przewodnicząca poddała wniosek pod głosowanie: 

Stan radnych: 15, „za” – 10 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” – 0 

głosów 

Głosy indywidualne: 

1 Maria Głos   TAK 

2 Paweł Wanot  NIEGŁOSOW. 

3 Tadeusz Ingram  NIEGŁOSOW. 

4 Tomasz Kostyra NIEGŁOSOW. 

5 Sebastian Zimnal  TAK 

6 Elżbieta Ostrowska  NIEGŁOSOW 

7 Edward Urbańczyk  TAK 

8 Łukasz Kuczek  TAK 

9 Szymon Simonicz  TAK 

10  Anna Wysocka  TAK 

11 Bogumiła Stolecka  NIEGŁOSOW 

12 Bogusław Noras  TAK 

13 Bogusław Dzierżak TAK 

14 Karol Kolny   TAK 

15 Hubert Handy  TAK 

 

5 radnych nie głosowało. 

 

Raport z głosowania stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

 

2. Wniosek radnej Anny Wysockiej o zasponsorowanie dla pani Katarzyny Myalskiej 

trzech koszulek i dresu treningowego z logo Lędzin. 

Przewodnicząca poddała wniosek pod głosowanie: 

Stan radnych: 15, „za” – 13 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” – 0 

głosów 

Głosy indywidualne: 

1 Maria Głos   TAK 

2 Paweł Wanot  NIEGŁOSOW. 

3 Tadeusz Ingram  NIEGŁOSOW. 

4 Tomasz Kostyra TAK 

5 Sebastian Zimnal  TAK 

6 Elżbieta Ostrowska  TAK 

7 Edward Urbańczyk  TAK 

8 Łukasz Kuczek  TAK 

9 Szymon Simonicz  TAK 

10  Anna Wysocka  TAK 

11 Bogumiła Stolecka  TAK 

12 Bogusław Noras  TAK 

13 Bogusław Dzierżak TAK 

14 Karol Kolny   TAK 

15 Hubert Handy  TAK 

 

2 radnych nie głosowało. 

 

Raport z głosowania stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

 

AD 12. KOMUNIKATY I INFORMACJE. 
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Przewodnicząca poinformowała, że posiedzenia Rady Miasta będą odbywać się zgodnie 

z planem pracy na 2020 rok.. 

AD13. ZAKOŃCZENIE 

Przewodnicząca Rady Miasta zakomunikowała, że wobec wyczerpania porządku obrad oraz 

działając zgodnie z obowiązującą ustawą o samorządzie gminnym i Statutem Gminy 

Miejskiej Lędziny, zakończyła o godzinie 20.30 obrady Sesji Rady Miasta słowami: 

 

 

 

 

ZAMYKAM OBRADY XXII SESJI RADY MIASTA LĘDZINY VIII KADENCJI. 

Przewodnicząca Rady Miasta oraz Burmistrz Miasta przekazały życzenia świąteczne 

i noworoczne mieszkańcom. 

 

Liczba załączników: 34 

W tym nagranie z przebiegu obrad posiedzenia sesyjnego na płycie CD, które stanowi 

integralną część protokołu. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokół sporządziła      Obradom przewodniczyła 

Danuta Komandera      Przewodnicząca Rady Miasta 

 Maria Głos  


